
Recull de premsa de laVall del Llémena
Font Plana DataEl Punt 3 de juliol de 2008

El govern insisteix que soterrar la
MAT «no és convenient tècnicament»

. Barcelona.
El conseller d'Economia i Finances, Antoni Castells, va
insistir ahir al Parlament que soterrar la MAT «no és
convenient tècnicament». «Els tècnics diuen que la MAT
de Sentmenat a Santa Llogaia no es pot fer en el termini
apropiat i no és convenient tècnicament soterrar-la tota»,
va dir. Castells va contestar a la pregunta de CiU feta per la
diputada Maria Dolors Rovirola, que va assegurar que CiU
«sempre» ha defensat la MAT, però ha expressat la seva
voluntat de «reduir-ne l'impacte ambiental». Precisament
ahir l'alcalde de Santa Llogaia d'Àlguema, David Bahí, va
traslladar al delegat del govern, Jordi Martinoy, la seva
preocupació pel traçat de la MAT, que passa a pocs metres
de l'escola. Martinoy va dir que faria d'interlocutor per
trobar la solució idònia sobre el traçat de la línia elèctrica.
El delegat va visitar ahir la població alt-empordanesa, i
també Maçanet de Cabrenys i la Vajol, on hi ha prevista
una inversió important de la Generalitat.
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